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Referat af skolebestyrelsesmøde, tirsdag den 22. marts 2022 kl. 
17:00– 19:00 i Mødelokalet på FI. 
Sekretær: Sille Hviid 

Punkt 
EmneeEmEE 

 
Hvem/ 
Hvornår 
 

 
Overvejelser og/eller forberedelse inden SBM 
 

 
Formål & mål 

  
 01. Godkendelse af  
     referat af marts 
     mødet 

 
Alle,  
Hvert SBM 
 
 

 
 
Referatet er udsendt på forhånd 

 
Beslutning 
Protokol skrives 
under 

 
  Noter/referat: Referatet er godkendt 
 

 
 02. Godkendelse af   
     dagsorden 

 
Alle, 
Hvert SBM 
 

 
Udarbejdes på formøde af ledelsen og formand 

 
 

 
Beslutning 

 
Noter/referat: Dagsorden er godkendt 

 
03. Status fra 
 

 Information  
 

Ledelse 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Formandskab 
 
 

 Corona status: Morgensang starter op i næste uge, 
- og der holdes første fællessamling i udskolingen 
på fredag. 
Vi forventer, at resten af skoleåret kommer til at 
forløbe på uden nogen corona-benspænd. 
 
Vi har haft besøg af amerikanske studerende – og 
det var rigtig spændende.  
Elevrådsformandskabet skal ind og holde oplæg i 
DIS. 
 
Vi er i gang med at planlægge næste skoleår og 
venter på den endelige ressourceudmelding og de 
1.5%. På fredag holder vi MED-arbejdsdag 
sammen, hvor vi skriver på kommende skoleårs 
skoleplan. 
 
Hele Frederiksberg er ved at gøre klar til ukrainske 
flygtninge også på skoleområdet. Man forventer i 
omegnen af 200 flygtningebørn, som skal gå i skole 
her. Det første ryk kommer Grundtvigsvej og 
Skolen ved Nylandsvej til at tage, de har lokaler og 
et setup klar. Her på skolen skal vi også se ind i, 
hvordan vi kan bidrage. 
 
Anja har opsagt sin stilling pr. 1.april. Nicki bliver 
konstitueret i Anjas stilling med mulighed for 
sparring med Anja i de første måneder. 
 
 
Der har været formandsrådsmøde med 
undervisningsudvalget, hvor der blandt andet blev 
talt om de 1,5% ,Fremtidens Skole mm. 
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Elevråd –  

Det er et nyt udvalg, som lige skal ind i opgaven – 
og vi skal lære dem at kende. Vi ved nok først mere 
til budgetseminaret i august/sept. om hvilke 
værdier der læner sig op til og hvilke ambitioner, 
de har på skolens vegne. 
 
 
Kristian, Nina, Oliver og Hans Peter Aggerbo + By 
byggeri og ejendom har haft et møde med en 
drøftelse af, hvad vi drømmer om i forhold til 
læringsmiljøerne i fremtiden. Disse forhold vil blive 
præsenteret for politikerne og skal sandsynligvis 
bruges til at indgå i overvejelserne om 
renoveringerne af skolerne på Frederiksberg. Vi 
forventer, at der kommer et skriv fra dette møde, 
som vi meget gerne skal kommentere på/tjekke 
igennem inden, det videresendes. 
 
Elevrådet havde afbud til mødet. 

 
Noter/referat: 
 

04. Arbejdsgrupperne  Status og gruppearbejde kort Bestyrelse 

NE: Der er stadig penge fra Tagtomat-projektet, som der lige nu arbejdes på, hvad de skal prioriteres til. 
Gymnastiksalprojektet afventer endelig godkendelse.  
FI: Elevrådets oplæg bliver behandlet på afdelingsmøde med lærerne den 31.marts. Herefter melder Sille tilbage til FI-gruppen, 
om der er nogle forhold her, som gruppen fx ville kunne søge fonde til eller andet.  
 

05. Godkendelse af 
timefordelingsplan 

 Orientering Ledelse 

Noter/referat: 
Vi er i en overgangsfase lige nu med fagene HDS og Madkundskab, hvilket betyder, at vi næste år for et ekstra behov for 
madkundskabshold.  
 
Minimumstallet på 3.årgang i dansk er 8 lektioner, men vi har på Søerne givet en 9 ugentlige lektioner. Skolebestyrelsen 
beslutter, at denne ekstra time i stedet omlægges til en faglig-løft-lektion, som årgangsteamet kan råde over med deres faglige 
vurdering af årgangens behov. 
 
Timefordelingsplanen er godkendt. 
 

06. Skolebestyrelses-valg  Reklameindslag – Jesper og formandskabet er i 
gang med at lave en lille film til at reklamere for 
den spændende opgave, det er, at være medlem i 
skolebestyrelsen. Det skal meget gerne hurtigt ud! 
 
Vi har lige nu 0 nye kandidater. 

 
Der er valgmøde den 30.marts.  

Formandskab/Ledel
se 

Noter/referat: 

07. Profilskole oplæg - politisk 
forespørgsel 

 Debat 
 
Vi har regnet på, hvad det ville koste os, hvis vi 
gerne ville være profilskole med de fokusområder, 
som vi talte om på sidste skb-møde (sustainable 
school) Den billigste model vil koste omkring 1 mio. 
kr.  
 
Vi er blevet bedt om at tilkendegive, om vi ønsker 
at være profilskole. Der følger ingen midler med til 
det. 

Formandskab/Ledel
se 
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Bestyrelsen er enige om, at der skal skrive en 
positiv tilbagemelding på forespørgsel omkring 
skolens ønske om at etablere sig som profilskole og 
samtidig gøre opmærksom på, hvad det vil koste, 
at kunne føre det ud i livet. 
 
Kristian laver udkast til dette skriv og Tore giver 
feedback. 
 

Noter/referat: 

08. 1,5% 
Dispositionsbegrænsning 

 Debat 
Vi har lige fundet midler, der kan tilbageholdes i og 
med nogle opsagte stillinger, som vi undlader at 
genbesætte med det samme. Det samme med en 
barselstilling i klub Filippa, hvor der ikke arbejdes 
med en barselsvikar i den periode. I SFO slår man 
ikke den ledige stilling op, der er ovenpå Micks 
opsigelse. 
 
Derudover kigger vi ind alle besparelser, som vi 
kan indtænke; kurser og lokaler mm. til 
kompetence-udvikling.  
 
Vi ligger med et ret stramt budget og er nødt til at 
kigge ind i vores holddeling-ressourcer, hvis vi skal 
sikre et bæredygtigt budget. 
 
Forældrerepræsentanterne beslutter, at de vil lave 
en skrivelse til politikerne for at gøre opmærksom 
på de konsekvenser, der er nu i forhold til 
dispositionsbegrænsningen på de 1,5 %.  

 

Formandskab/ledel
se 

Noter/referat: 

09. Eventuelt 
 

 
 

Korte kommentarer Bestyrelse 
 

Noter/referat: 

 


